
 

Motion om Återbruksdepå  för byggmaterial  i Ulricehamn 

Byggsektorn står för cirka en femtedel av Sveriges totala utsläpp ,och den står för en 

tredjedel av det totala avfallet i landet .  Trots detta återvinns eller återanvänds en  

försvinnande  liten andel av det bygg-och inredningsmaterial som rivs eller byts ut. 

Utsläppen från byggsektorn är därför en av de stora utmaningarna om vi ska nå våra 

klimatmål och målen om minskning av avfall 

Göteborgs stad har tagit initiativet till att i samarbete med bygg-och fastighetsbranschen 

minska utsläppen och avfallet. Staden och närmare 40 offentliga och privata fastighetsägare  

har därför tecknat en avsiktsförklaring om cirkulärt byggande .Avsiktsförklaringen lägger 

grund för att i snabb takt etablera  en utvecklad lokal marknad för återbruk inom 

byggsektorn i Göteborg. 

Miljöpartiet menar att Ulricehamns kommun bör undersöka förutsättningarna för att i 

samarbete med bygg- och fastighetsbranschen samt andra intressenter etablera en 

återbyggnadsdepå i vår kommun. I samband med detta bör också initiativ tas till ett bredare 

samarbete med branschen för att få till stånd en lokal marknad för återbruk inom 

byggsektorn. 

Med hänvisning till ovanstående föreslår miljöpartiet att Kommunfullmäktige beslutar: 

Att uppdra åt Kommunstyrelsen att utreda möjligheter och förutsättningar för att 

kommunen i samarbete med bygg-,fastighets – och avfallsbranschen etablera en 

återbyggdepå i Ulricehamns kommun 

Att i anslutning till denna utredning också ge Kommunstyrelsen i uppdrag att ta initiativ till 

ett samarbete med branschen för att få till stånd en lokal marknad för återbruk inom bygg-

och fastighetssektorn 

Ulricehamn den 20 oktober 2023 

 

Kerstin Berggren,MP 



 
 

 
 

Motion  till Ulricehamns kommunfullmäktige 

 

Telefonkiosk 

Vi börjar få en väldigt fin gågata men vart har den gamla telefonkiosken tagit vägen? 

 

Det fanns en gammal mycket fin telefonkiosk på järnvägstorget.  Den togs bort för renovering,  vad 

jag vill minnas. Vad har hänt med den och var finns den nu?  Bleckknallen  har kommit tillbaks och jag 

tror många vill se telefonkiosken också. 

 

 

 

 

Med anledning av detta yrkar Sverigedemokraterna: 

Att telefonkiosken renoveras och kommer tillbaks någonstans på gågatan, järnvägstorget eller kanske 

på stora torget. 

 

För Sverigedemokraterna  i Ulricehamn 

Jan-Henric Henningson 

2023-10-21 
 



 
 
 
Kommunfullmäktige i Ulricehamn 
 
Motion om att utreda akutboende 
I Ulricehamns kommun finns det människor som av olika anledningar blivit hemlösa. En del 
kan ha hamnat där på grund av droger och missbruk. För andra är orsakerna helt andra och 
kan exempelvis bero på en psykisk funktionsnedsättning.  
 
På flera platser runt om i Sverige erbjuds olika former av akutboende för den här 
målgruppen. På ett akutboende kan den hemlösa få sova och det finns möjlighet att även 
duscha och tvätta sina kläder. På vissa akutboenden serveras det också frukost och kvällsmat 
till självkostnadspris. 
 
Vi vet att det inte är socialtjänstens uppgift att tillhandahålla bostäder till hemlösa, men 
undantag kan göras för personer som har speciella skäl. 
 
Därför föreslår Nya Ulricehamn att kommunstyrelsen skyndsamt får i uppdrag: 
Att utreda hur många hemlösa vi har. 
 
Att undersöka möjligheten att öppna ett akutboende. 
 
Att ta fram ett förslag på var ett sådant skulle kunna ligga och vad kostnaden för ett sådant 
skulle bli.   
 
Ulricehamn 2023-10-22 
 
Mikael Levander  
Nya Ulricehamn 



 
 
 
Kommunfullmäktige i Ulricehamn 
 
Motion om tillskapande av nya parkeringsplatser för korttidsparkeringar 
Förändringen som har skett på Bogesundsgatan i och med avstängningen av nedfarten vid 
Lilla Torget, flytten av parkeringsplatserna norr om cirkulationsplatsen samt flytten av 
busshållplatsen söder om cirkulationsplatsen har försämrat för näringsidkarna i Ulricehamn.  
 
Flera näringsidkare och fastighetsägare är inte nöjda med den förändring som har skett. Det 
har gjort det svårare för kunderna att exempelvis hämta/lämna ”varor” i butikerna. 
 
Därför föreslår Nya Ulricehamn: 
Att kommunstyrelsen får i uppdrag att möjliggöra nya parkeringsplatser för korttidspark-
eringar utmed Bogesundsgatan mellan den avstängda upp- och nedfarten vid Lilla Torget och 
cirkulationsplatsen. 
 
Ulricehamn 2023-10-22 
 
Mikael Levander  
Nya Ulricehamn 



 
 
 
Kommunfullmäktige i Ulricehamn 
 
Motion om arkitekttävling när nytt kulturhus ska byggas 
Ulricehamns kulturhus ska vara en del av entré Ulricehamn och därför är det viktigt att det 
nya kulturhuset som byggs på Marknadsplatsen är något som sticker ut både arkitektoniskt 
och innehållsmässigt. Därför vill vi i Nya Ulricehamn att det anordnas en arkitekttävling. En 
tävling ger en bredare upphandling och ska anordnas genom Sveriges Arkitekter. Genom att 
utlysa en tävling lockar det fler aktörer och ger fler spännande förslag. 
 
Andra positiva faktorer som en tävling kan föra med sig är ett ökat medieintresse och ett ökat 
engagemang hos kommuninvånarna. En utställning med förslagen kan sen anordnas för 
allmänheten, där de får vara med och tycka till.  
 
Slutligen är det en jurygrupp, bestående av en mix av olika kompetenser samt representanter 
från varje parti som får utse det vinnande bidraget. 
 
Därför föreslår Nya Ulricehamn: 
Att en arkitekttävling för Ulricehamns kulturhus anordnas genom Sveriges Arkitekter. 
 
Att kommuninvånarna engageras genom en utställning och får vara med och tycka till. 
 
Att en jurygrupp bestående av en mix av kompetenser samt representanter för alla partier är 
med och utser det vinnande bidraget. 
 
Ulricehamn 2023-10-22 
 
Mikael Levander  
Nya Ulricehamn 



Från: Ulricehamns kommun <no-reply@ulricehamn.se> 
Skickat: den 23 september 2023 06:14 
Till: Ulricehamnsförslag 
Ämne: Inkommet Ulricehamnsförslag 
 
Kategorier: Maria 
 

Det har kommit in ett Ulricehamnsförslag via webbformuläret på www.ulricehamn.se. 

Ulricehamnsförslag 

Skriv ditt 
Ulricehamnsförslag: 

Seniorer i skolan 

I Karlskrona kommun finns sedan många år en uppskattad och välfungerande 
volontärverksamhet där pensionärer, efter en veckas utbildning via 
Folkuniversitetet, får hjälpa till i förskola och skola. I dagsläget är de över 150 
stycken. 

Efter besked om färre i personal i vår dotters klass (37 elever i 1:klass på 2 
klasslärare) slog tanken mig att detta utbyte nog skulle fungera också i 
Ulricehamns Kommun. Som ett komplement till resursteamet just vår skola nu 
testar. 

Senioren får en meningsfull aktivitet och avgör själv hur många timmar som vill 
engagera sig, pedagogerna får en trygg vuxen till i klassrummet (med 
specialkunskaper från ett helt liv/arbetsliv) och barnen, somliga utan mor- och 
farföräldrar nära, får en givande koppling till en annan, ofta mer tålmodig, 
generation.  

Dessutom finns det ett redan upparbetat sätt att hantera såväl utbildning som 
praktik i Karlskrona kommun!  

Förnamn: Hanna 
Efternamn: Bondesson 
E-post:  

Gatuadress:  
Postnummer:  
Postort:  
 



Från: Ulricehamns kommun <no-reply@ulricehamn.se> 
Skickat: den 10 oktober 2023 08:07 
Till: Ulricehamnsförslag 
Ämne: Inkommet Ulricehamnsförslag 
 
Kategorier: Maria 
 

Det har kommit in ett Ulricehamnsförslag via webbformuläret på www.ulricehamn.se. 

Ulricehamnsförslag 

Skriv ditt 
Ulricehamnsförslag: 

Ulricehamnsförslag 

Med anledning av att många medborgare inom Ulricehamns kommun potentiellt 
kommer att påverkas av vindkraftsverk i kommunen, inkommer jag härmed med 
ett medborgarförslag. 

Larmrapporterna från boende som påverkas kraftigt av buller, skuggor och 
ljusstörningar från vindkraftverk ökar. Samtidigt är det uppenbart att 
fastighetsvärdena påverkas mer än vindindustrin vill göra gällande då Skatteverket 
inför kommande fastighetstaxering gått ut med att de som bor nära vindindustrier 
kan få taxeringsvärdet sänkt. 

Då Ulricehamns kommuns nya översiktsplan ÖP2040 var ute på dialog, inkom 
närmare 400 underskrifter från kommuninvånare med skärpta krav för framtida 
vindindustrier i kommunen. Detta för att skydda invånarna från störningar som 
försämrar både livskvalitet och privatekonomi. 
Tyvärr valde tjänstemännen på kommunen att bortse från dessa kommentarer, 
och i det förslag som antogs av Kommunfullmäktige fanns inga spår av dessa 
synpunkter. 

Därför föreslår jag nu ett tematiskt tillägg till översiktsplanen ÖP 2040 

1. Respektavståndet till närmaste bostad skall vara minst tio gånger verkets 
totalhöjd. 
Genom att ställa avståndet i relation till höjden framtidssäkras avståndet, så att 
problemet med att ha ett fast avstånd när verken blir allt högre undviks. 

2. Maximal bullernivå vid husvägg: 34 dBA. 
Observera maximal - ej ekvivalent (ekvivalent = medelvärde). 
Vindindustrier anläggs ofta i områden med ingen eller låg förekomst av ljud och 
ljusföroreningar. Ljudet från vindkraftverk är amplitudmodulerat (varierar kraftigt 
över kort tid) och kan upplevas som mer störande än vanligt ljud, vilket drastiskt 
kontrasterar mot normalljuden i dessa miljöer. 
Eftersom de flesta bostäder på landsbygden i Ulricehamn dessutom är 
träkonstruktioner så kommer inte Folkhälsomyndighetens riktlinjer för buller i 



sovrum uppnås om ljudet utomhus är högre än 34 dBA. 

3. Endast verk med radarutrustning ska tillåtas för nya verk i kommunen. 
Om etablering av vindkraftverk högre än 150 meter planeras, så skall dessa förses 
med radarutrustning så att det högintesiva vita skenet endast blinkar när plan 
passerar, och inte dygnet runt. 

4. För de områden där punkt 1 inte kan uppfyllas ska verksamhetsutövarna 
erbjuda ägarna till fastigheter belägna inom tio gånger verkets totalhöjd full 
expropriering (125% av marknadsvärdet). 

Förnamn: Anders 

Efternamn: Uhlin 

E-post: 

Gatuadress:  

Postnummer:  

Postort:  
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